

目 录

科学与管理 2010年第1期

创新管理

- 基于政府利益要求及其实现方式的非财务指标披露程度实证研究
.....刘 利(05)
- 国内知识管理模型研究综述.....陈兰杰(09)
- 战略联盟中公平的概念、形成和作用研究评述.....史会斌(16)
- 团队凝聚力的研究述评.....林美珍(20)

发展战略

- 地方政府财政能力解析：基于财政维度的逻辑顺序.....贾智莲(24)
- 完善循环经济条件下的环境效益审计机制.....姜 明等(28)
- 提高我国农产品流通效率的对策研究.....苏日娜(31)
- 从动态博弈角度研究知识团队的合作问题.....薛 珑(34)
- 国际化语言环境建设与青岛市和谐社会建设关系研究.....彭建武等(38)
- 我国科技成果管理现状及对策分析.....张伟滨等(41)

软科学研究

- 山东省人才供需预测机制研究.....李忠林等(45)

山东省农村文化消费状况及影响因素实证分析·····	步蕾英等(4 8)
科技资源整合的激励制度创新研究·····	郭玉德等(5 1)

企业管理

电信运营企业的价值管理理念创新·····	姜向荣(5 5)
珠三角招聘 H R 从业者的要求性指标的统计分析·····	陈小姣(5 8)
房地产开发建设中的物业管理与服务·····	陈 静等(6 2)

高等教育

对地方院校税务本科专业培养目标定位的分析·····	李俊英(6 5)
和谐社会建设与山东大学生就业对策研究·····	帅相志等(6 8)
提升地方性普通高校的学术活力·····	陈华杰(7 2)
我国高等教育经费多元化筹措的现状与路径探析·····	杨兴东(7 5)
农业院校思想教育创新实践·····	陶新珍(7 7)

SCIENCE AND MANAGEMENT (Bi-monthly)

Vol.30, No.1

CONTENTS

- 05 The Empirical Study about Disclosure extent of the non-financial indicators Based on the Requirements
of Governments' interests and their realization Ways.....LIU Li
- 09 A Review on Knowledge Management Models in China.....CHEN Lan-jie
- 16 Reviews of the Study on the Justice in Strategic Alliance: Concept,Formation and Influence.....SHI Hui-bin
- 20 The Review of Western Group Cohesiveness Studies.....LIN Mei-zhen
- 24 An Interpretation on Fiscal Capacity of Local Government;Based on Consecution of Fiscal Dimensionality
.....JIA Zhi-lian
- 28 Improving the Mechanism of Environment Performance Auditing under Circular Economy.....JIANG Ming et al.
- 31 The Countermeasures Improving our Country Distribution of Farm Produce Efficiency StudiesInner
Mongolia Institute of Finance and Economy.....SU Ri-na
- 34 Study on Cooperation of knowledge Team From Dynamic Game Theory View.....XUE long
- 38 On the Relationship Between International Linguistic Environment and the Construction of Harmonious
Society in Qingdao.....PENG Jian-wu et al.
- 41 The Status Quo of Management of Scientific and Technological Achievements and Countermeasure
in China.....ZHANG Wei-bin et al.
- 45 Study on Forecasting Mechanism of Talents Supply-Demand in Shandong Province.....LI Zhong-lin et al.
- 48 Empirical Analysis on Current Situation of Cultural Consumption in Rural Areas in Shandong Province
and Factors Study.....BU Lei-ying et al.
- 51 On the Incentive System Innovation of the Integration of Science and Technology Resources.....GUO Yu-de et al.
- 55 Value Based Management Innovation for Telecommunications Industry.....JIANG Xiang-rong
- 58 Statistics and Analysis of the Require Indicators on the HR practitioners in the Pearl River Delta; Taking the recruiters,
evaluator, welfare officer, trainers as Example.....CHEN Xiao-jiao
- 62 Facility Management and Service in real Estate Development and Construction.....CHEN Jing et al.
- 65 An Analysis of Targeting of the Undergraduate Specialty of Tax Affairs to the Local Institutions.....LI Jun-ying
- 68 Building of A Harmonious Society with Shandong Graduate Employment Countermeasures.....Shuai Xiang-zhi et al.
- 72 Study How to Advance the Academic Activity of the Endemic Colleges.....CHEN Hua-jie
- 75 Financing of Higher Education the status of diversity and Path Analysis.....YANG Xing-dong
- 77 Innovation Practice of Ideological and Political Education in Agricultural Universities.....TAO Xin-zhen